

PRODUCT PRICE LIST AND ORDER FORM

产品价目表和订购单

PRODUCT DESCRIPTION 产品名称	QUANTITY 内容物及容量	LIST PRICE GST INCLUSIVE 零售价格 (含税)	SUBSCRIPTION PRICE GST INCLUSIVE 每月自动订货价格 (含税)	PRODUCT VOLUME (PV) 产品积分	COST PER SERVING 每份量价格 一次性购买售价	SAVINGS 可省下	DESIRED QTY. 订购数量
-----------------------------	--------------------	--	--	-----------------------------	--------------------------------------	----------------	----------------------

NUTRITIONALS 营养保健食品

Protandim® Nrf2 Synergizer™	30 Caplets / 1 Month Supply 30 颗 / 1个月用量	\$93	\$78	40	\$3.10 / \$2.60	\$15	
Protandim® NRF1 Synergizer™	60 Capsules / 1 Month Supply 60 颗胶囊 / 1个月用量	\$117	\$97	50	\$3.90 / \$3.23	\$20	
Protandim® NAD Synergizer™	60 Capsules / 1 Month Supply 60 颗胶囊 / 1个月用量	\$93	\$78	40	\$3.10 / \$2.60	\$15	
LifeVantage® ProBio™	30 Capsules / 1 Month Supply 30 颗胶囊 / 1个月用量	\$77.50	\$62	30	\$2.58 / \$2.07	\$15.50	
LifeVantage® Daily Wellness™	30 scoops / 1 month supply 30 份/一个月用量	\$96	\$80	40	\$3.20 / \$2.66	\$16	
Protandim® Tri-Synergizer™	1 Bottle Each: 以下产品各包 含一瓶: Protandim® NRF1 Synergizer™, Protandim® Nrf2 Synergizer™, and Protandim® NAD Synergizer™	\$255	\$212	110	\$8.50 / \$7.06	\$43	
Activated Essentials Stack™	1 Bottle Each (1 Month Supply): 以下产品各包 含一瓶 (一个 月用量): Protandim® NRF1 Synergizer™, Protandim® Nrf2 Synergizer™, and LifeVantage® ProBio™	\$250	\$200	100	\$8.33 / \$6.67	\$50	
Activate Daily Wellness Stack™	30 天供应的 Protandim® Nrf2 Synergizer™ 和 1 瓶 LifeVantage® Daily Wellness™	\$180	\$150	80	\$6.00 / \$5.00	\$30	

SKIN CARE 营养保健食品

TrueScience® Beauty System 护肤套装	1 Month Supply = One bottle of each 每月使用份量 = 每款产品各一瓶	\$315	\$260	140	\$10.50 / \$8.66	\$55	
TrueScience® Facial Cleanser 洁面乳	2.02 fl.oz / 60ml 毫升	\$67	\$55	25	\$2.23 / \$1.83	\$12	
TrueScience® Perfecting Lotion 修复柔肤水	3.38 fl.oz / 100ml 毫升	\$89	\$74	35	\$2.96 / \$2.47	\$15	
TrueScience® Eye Serum 眼部精华液	0.5 fl.oz / 15ml 毫升	\$105	\$87	40	\$3.50 / \$2.90	\$18	
TrueScience® Anti-Aging Cream 抗老化乳液	1.7 fl oz / 50 ml 毫升	\$168	\$140	65	\$5.60 / \$4.67	\$28	

Please Note: Prices and products are subject to change. Distributors must have at least 100 PV in sales volume each month to qualify for any commissions.

请注意: 上述的产品和价格仅供参考之用, 一切均以 LifeVantage 最新公布的为准。经销商每月个人必须至少有 100PV 以获得领取奖金的资格。



DISTRIBUTOR ENROLLMENT PACKS (Offered as an option only to enrolling Distributors) 经销商入会套组 (仅供新加入的经销商订购)

LIFEVANTAGE DISTRIBUTOR ENROLLMENT ORDER. All new enrolling Distributors are required to purchase a non-commissionable Digital Start Kit at the time of sign-up (unless optional in your jurisdiction). The cost of the Digital Start Kit is S\$60.00 including GST. The Distributor can meet the Digital Start Kit requirement by purchasing the Kit by itself or through purchasing any of the optional value-added packs shown below, where the Digital Start Kit is already included.

生命优势经销商入会订单。 所有新加入的经销商都必须在注册时, 购买一个价格为新币S\$60.00 (含税)的电子版事业启动资料。此电子版事业启动资料袋包含一些入门手册, 让新加入的经销商可以轻松地建立事业, 但电子版事业启动资料袋并不会产生任何奖金。经销商可于加入时仅购买电子版事业启动资料袋, 或购买以下任何一款已包含电子版事业启动资料袋的经销商入会套组。

- DIGITAL START KIT (DUAL LANGUAGE) - S\$60.00 SGD** - 1 Product Guide, 1 Welcome Letter.
电子版事业启动资料袋 (含中英文版本) - \$60.00 新币 - 一本电子产品手册, 一封电子欢迎信。
- PLATINUM PACK + DIGITAL START KIT - S\$2,185 (1000PV)** - 21 - Protandim® Nrf2 Synergizer™, 3 - Protandim® NRF1 Synergizer™, 1 - TrueScience® Beauty System.
白金套组 + 电子版事业启动资料袋 - \$1,850 新币 (1000 PV) - 二十一瓶Protandim® Nrf2 Synergizer™, 三瓶Protandim® NRF1 Synergizer™, 三瓶Protandim® NAD Synergizer™, 一组TrueScience® 护肤套组。
- GOLD PACK + DIGITAL START KIT - S\$1,180 (500PV)** - 8 Protandim® Nrf2 Synergizer™, 2 - Protandim® NRF1 Synergizer™, 1 - TrueScience® Facial Cleanser, 1 - TrueScience® Perfecting Lotion, 1 - TrueScience® Facial Cream.
黄金套组 + 电子版事业启动资料袋 - \$1,060新币 (500 PV) - 八瓶Protandim® Nrf2 Synergizer™, 两瓶Protandim® NRF1 Synergizer™, 两瓶Protandim® NAD Synergizer™, 一组TrueScience® 护肤套组。
- SILVER PACK + DIGITAL START KIT - S\$785 (250PV)** - 3 Protandim® Nrf2 Synergizer™, 1 Protandim® NRF1 Synergizer™, 1 - TrueScience® Beauty System.
白银套组 + 电子版事业启动资料袋 - \$675新币 (250 PV) - 三瓶Protandim® Nrf2 Synergizer™, 一瓶Protandim® NRF1 Synergizer™, 一瓶Protandim® NAD Synergizer™, 一组TrueScience® 护肤套组。

All new enrolling Distributors must choose the Digital Start Kit or an Enrollment Pack and attach to their [LifeVantage Distributor Application and Agreement](#) form prior to mailing and or faxing.

所有新加入的经销商都必须选购一个电子版事业启动资料或其中一组经销商入会套组, 并连同LifeVantage经销商申请表及经销商协议邮寄或传真给客服人员。

TOTALS 总计

	LIST PRICE 一次性购买售价	SUBSCRIPTION PRICE 每月自动订购价
SUB TOTAL 小計		
TOTAL DUE 总额		

Shipping, handling and applicable sales tax will be added to each order. 以上价格并不包含运费, 和相关手续费(如有)。

To receive the Subscription Pricing on your LifeVantage Products, please select your preferred monthly Subscription date below, which will begin the next calendar month and each month until changed or discontinued.

如希望以每月自动配送订价格购买 LifeVantage 的产品, 请在下面选择您的每月自动配送订单出货日期。在下一个日历月开始, 我们便会每月按您所选择的日期,

Monthly Subscription Date 每月自动配送订单出货日期 5th 号 10th 号 15th 号 20th 号 25th 号



CUSTOMER OR DISTRIBUTOR INFORMATION 优惠顾客或经销商订购声明

AGREEMENT CONFIRMATION AND CONSENT AUTHORIZATION TO USE PERSONAL DATA 订购协议、个人资料使用及隐私政策声明

By electronically and/or physically signing and/or submitting my personal information, I acknowledge and agree that I have read and agree with the applicable [LifeVantage Customer Agreement](#) and/or [LifeVantage Distributor Application and Agreement](#), the [LifeVantage Privacy Policy and Website Use Agreement](#) and all monthly subscription requirements. Further, I consent that LifeVantage, its distributors in my organisation or a third party acting for LifeVantage may contact me at my provided email address and/or telephone number and as updated using automated text messages at any time by replying "STOP". I consent and agree that my provided personal information to include my name, addresses, phone and fax numbers, sales data and banking information will be transmitted to LifeVantage and trusted third parties in the United States of America ("USA") to support my LifeVantage account, product orders and their fulfillment. I understand that I may access and rectify my data as well as opt-out of any data transfer to the USA by contacting LifeVantage Compliance at compliance@lifevantage.com. I understand that by opting out, LifeVantage may not be able to support my LifeVantage account and deliver my product orders.

填写订货表格, 客户信息及确认签署(包括亲笔/电子签名)后, 即表明您已阅读并同意及理解所有 [LifeVantage 客户协议](#)、[LifeVantage 经销商协议](#)、[LifeVantage 隐私政策](#)、网站使用协议以及每月自动配送设定。我同意 LifeVantage 可让第三方透过电邮、电话号码或短信与我联系。我确认我所提供的联系方式(电话号码或电邮地址)皆为正确, 如日后资料有所更新, 我同意会向公司提交最新的联系资料。本人同意并理解 LifeVantage 将收集我所提供的个人资料: 包括于姓名、地址、电话号码、电邮地址等作内部使用。同时, 为确保订购输送顺利, 本人亦同意 LifeVantage 把我的个人资料传送给 LifeVantage 可信的第三方服务供应商(如银行、物流公司、系统工程师等)。本人明白, 如日后我需要查阅、更新个人资料或不欲 LifeVantage 把我的个人资料传送给第三方服务供应商时, 可以发电邮至 compliance@lifevantage.com 与 LifeVantage 的法务部门联系。本人亦清楚我了解选择不提供个人信息, LifeVantage 将无法协助我的 LifeVantage 帐号并寄出我的产品订单。

*Name 订购人姓名

*Address 送货地址

*Postal Code 邮递区号

Email 电子邮箱

Phone 电话号码

PAYMENT INFORMATION 付款讯息

In an effort to protect your credit card information, we request that you do not write it on this form. Please provide a phone number where you can be reached and indicate your preferred time of day for a customer support representative to call you to process your payment.

为保障您信用卡资料的安全, 我们并不建议您把信用卡资料直接填写在此订购表格上。请提供您的联络电话号码, 我们的客服人员会于您最方便的时间与您联系。

Phone # 电话号码 _____

Best time to reach me: 最方便与我联系的时间: morning 早上 afternoon 下午 evening 傍晚

